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Besluitenlijst Presidium   DIGITAAL OVERLEG    

Datum: 14 mei 2020 
Aanwezig: dhr. W. Kolff – voorzitter  
   mw. I. Koene – Gewoon Dordt 
     mw. K. Kruger – Groen Links 
  dhr. W. van der Kruijff - CDA 
   dhr. D. van Leeuwen – PVV  
   dhr. M. Merx – VVD 
   dhr. A. Polat – D66 
   dhr. R. Portier – SP 
   mw. M. Stolk - VSP  
   dhr. D. Schalken – BVD 
   dhr. J. Veldman – CU/SGP 
   dhr. C. van Verk – PvdA 
  mw. A. Wepster – griffier  
 

 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Naar aanleiding van een mail van de heer Schalken 
wordt 'behandeling Kadernota' toegevoegd aan de agenda na de discussienota.  
 

2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 
 

3.Verslagen 13 februari, 6 april, Kabinet 13 februari en Kabinet 16 maart 2020 

De verslagen zijn zonder wijzigingen vastgesteld.  
 

4. Gemeenteraad in Coronatijd 

De situatie rondom Corona gaat iets beter in Nederland. Maar we zijn er nog niet en 
moeten ons nog houden aan gedragsregels. Toch is het ook goed om vooruit te denken 
en besluiten te nemen over hoe we weer in een volgende fase met de raad kunnen gaan 
werken. Hiervoor is een discussienota opgesteld met acht vragen. De vragen uit de nota 
worden in volgorde behandeld.  
 
Vraag 1. Akkoord om tot 1 juni alle raads- en commissievergaderingen digitaal te laten 
plaatsvinden?  

Akkoord wordt gegaan en besloten wordt om tot 1 juni alle vergaderingen nog digitaal te 
laten plaatsvinden.  

Vraag 2. Wil het Presidium vasthouden aan het besluit om ten tijde van digitaal 
vergaderen alleen over zaken te spreken die ook echt moeten en wil het presidium 
eventueel strengere regels stellen?  

Vastgehouden wordt aan de eerder afgesproken lijnen (alleen zaken met een deadline of 
andere urgentie agenderen en twee bespreekstukken per vergadering) om digitale 
vergaderingen niet te lang te laten duren. Er worden geen strengere regels gesteld. Het 
Presidium roept de commissies op goed naar de prioriteiten kijken bij de agendering van 
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onderwerpen. Hierbij moet het ook mogelijk zijn om flexibel met de afspraken om te 
gaan en situationeel te bekijken wat werkbaar is. Voor sommige stukken is immers 
beperkte bespreking nodig en kunnen er wellicht wel drie punten worden geagendeerd. 
Voorwaarde is dat het werkbaar blijft.  

3. Welke alternatieve vormen van vergaderen zijn bespreekbaar voor de commissies? 

Besloten wordt dat de commissies tot het zomerreces digitaal doorgaan. Eventueel wordt 
pas na het zomerreces overgegaan op fysiek vergaderen.  
 
De meningen over hoe fysiek te vergaderen met de commissies (na het zomerreces) 
lopen uiteen. De commissies verspreiden over twee avonden lijkt de beste optie (minder 
mensen tegelijk op het Stadskantoor en meer ruimte in de zalen) en getracht dient te 
worden de extra kosten zo laag mogelijk te houden. De griffie wordt gevraagd bij alle 
raads- en commissieleden te inventariseren op welke avond in de week zij ècht vast 
zitten (dus afspraken die ècht niet verzet kunnen worden) en zo te kijken welke avonden 
het meest geschikt zijn. Tevens worden raads- en commissieleden gevraagd rekening te 
houden met het spreiden van de commissies over twee avonden.  

De griffie wordt verzocht de nadere invulling vervolgens verder uit te werken.  

4. Akkoord met eens per maand een aparte raad over de stand van zaken Corona? 

Besloten wordt geen aparte Coronaraden in te plannen, maar dit onderwerp via de 
gangbare weg te behandelen. Dit betekent dat de RIB's worden ingebracht in de 
commissies B&M, Fysiek en Sociaal. Iedereen kan daar desgewenst zaken bespreken die 
van toepassing zijn op de commissie. Na de commissie gaat het in principe ter 
kennisname door naar de raad, tenzij een commissie anders besluit (met een heldere 
politieke vraag als men het wil bespreken in de raad). Aandachtspunt is dat agendering 
en desgewenst bespreking in de commissies in de tijd niet lang moet duren, het gaat 
immers om een actuele stand van zaken. Het onderwerp wordt derhalve niet 
geagendeerd voor de raad van 26 mei.  

5. Akkoord met het 'live stemmen van Ibabs'? 

Gezien het antwoord op de volgende vraag (6) gaat het om één digitale 
raadsvergadering. Het stemmen ging vorige keer goed, dus besloten wordt voor deze 
ene vergadering geen live-stemmen via Ibabs op te tuigen.  
 
6. Welke opties zijn bespreekbaar voor fysiek vergaderen van de gemeenteraad? 

Er is grote behoefte met de raad vanaf juni (eerste vergadering 23 juni) weer fysiek te 
vergaderen. Uiteraard binnen de geldende regels en tegen zo gering mogelijk extra 
kosten.  

De raadzaal op het Stadhuis is niet geschikt, hier is immers heel weinig loopruimte. 
Vergaderkamer 1 op het Stadskantoor lijkt geschikter. Van iedere fractie kan 1 persoon 
aan de vergadertafel, voorzitter en griffier op de plaats waar normaal pers zit en college 
kijkt mee vanuit bijvoorbeeld vergaderkamer 3. Niet ieder raadslid heeft dan een eigen 
microfoon, dus er zullen een of twee interruptiemicrofoon(s) moeten komen (met 1,5 m 
afstand mogelijk). Pers en geïnteresseerden kunnen via de livestream op afstand 
meekijken. De griffie wordt gevraagd uit te werken of dit haalbaar is volgens de geldende 
regels. Mocht dit niet lukken, kan naar een externe locatie gekeken worden (bijvoorbeeld 
Kunstmin, Energiehuis, kerk, sporthal). Voorwaarde bij een externe locatie is dat de 
livestream goed georganiseerd kan worden en de kosten beperkt blijven. Stemmen in 
vergaderkamer 1 of externe locatie gaat met hand opsteken.  
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7. Akkoord met het gebruiken van de avond van 9 juni voor de commissies? 

De avond van dinsdag 9 juni 2020 zal worden gebruikt voor commissies. Dit kan omdat 
het VNG-congres is afgelast. Besloten wordt om van 20.00u-21.00u te gebruiken voor de 
commissie Grote Projecten en van 21.00u-23.00u voor de overige commissies. Iedere 
commissie agendeert één onderwerp.  

8. Wilt u maatregelen nemen om te zorgen dat de raad van 23 juni niet te vol wordt? 

Er worden geen extra maatregelen genomen. Het is een fysieke vergadering en er is een 
uitloopavond gepland op 24 juni, daarnaast is het aan de commissies om hier 
verantwoordelijkheid in te nemen (en niet veel spreektijd te vragen en beperkende 
politieke vragen mee te geven als het al geagendeerd moet worden).  

4a. Kadernota 

De heer Schalken brengt de behandeling van de Kadernota in. Het is een belangrijk 
moment in het politiek jaar. Er is echter veel onzekerheid voor wat betreft de (financiële) 
effecten van Corona. Het is zonde om zaken vast te stellen die later niet uitvoerbaar 
blijken vanwege Corona.  

Over dit onderwerp is 13 mei ook gesproken in de Auditcommissie. Hier is, ook na advies 
van de stadscontroller geconcludeerd dat het wenselijk is de Kadernota zoveel als 
mogelijk normaal te behandelen. De stadscontroller heeft aangegeven dat corona als een 
incident wordt aangevlogen waarbij uit uitgangspunt is dat alle kosten vergoed worden 
door het Rijk of het weerstandsvermogen van de gemeente aangesproken kan worden. 
Hierbij adviseert hij voor de begrotingsbehandeling in het najaar goed de tijd te nemen. 
De begroting is tot en met 2021 sluitend, daarna niet meer. Bij de begrotingsbehandeling 
dit najaar worden keuzes gemaakt ook voor de jaren 2022 en verder. Hierover wordt dan 
in de Kadernota 2022 door de raad besloten.  

Besloten wordt het afgesproken proces voor de Kadernota met elkaar te doorlopen. Het 
is ieders verantwoordelijkheid om verstandig met de situatie om te gaan.  

Mevrouw Kruger deelt nog een presentatie van de Vereniging voor Raadsleden van een 
webinar over onder andere Kadernota en Begroting in Coronatijd. Hier staan nuttige 
zaken in.  

5. Rondvraag  

Mevrouw Koene vraagt aandacht voor het overlijden van mevrouw Veldhuijzen. Zij is een 
periode commissielid geweest. Toegelicht wordt dat er vanuit het stadsbestuur (college 
en raad) een brief naar de familie wordt verstuurd.  

De heer Veldman vraagt aandacht voor de jaarlijkse BBQ. De fractie CU/SGP mist de 
informele momenten voor raad en commissies. Mocht de BBQ niet doorgaan, kan dan 
een informeel treffen worden georganiseerd voor kleinere groepen? Het besluit over de 
BBQ is nog niet genomen. Later wordt hierover een besluit genomen en meegenomen 
wordt of alternatieve vormen haalbaar en wenselijk zijn.  

 


